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Co dalej z iławską Famą Rock Festivalem? - to pytanie zadaje Iławskie Centrum Kultury.
Odpowiedzi mogą poszukać wszyscy zainteresowani mieszkańcy Iławy podczas spotkania na
ten temat z udziałem władz naszego miasta.

Organizowane w formacie otwartym spotkanie w sprawie przyszłości Famy zaplanowano na godzinę
17:00 w środę, 9 października. Debata o jednej z najbardziej rozpoznawalnych kulturalnych marek
Iławy, która pomimo wieloletniej tradycji tymczasowo zniknęła z mapy wydarzeń w naszym mieście,
odbędzie się w sali konferencyjnej Iławskiego Centrum Kultury.

Można się spodziewać, że dyskusja będzie się toczyła na temat propozycji odświeżenia formatu
Famy, której ostatnia edycja odbyła się - przypomnijmy - w 2016 roku. Do takich prac nad
programem imprezy burmistrz Dawid Kopaczewski zachęcał już pod koniec ubiegłego roku.
Przyczynkiem do rozmowy na ten temat była wtedy złożona wspólnie przez radnych Tomasza
Sławińskiego i Tomasza Woźniaka interpelacja dotycząca Famy. Postulowali oni, by przywrócić



rockowy festiwal do kalendarza imprez w Iławie, wśród argumentów wymieniając głównie
popularność imprezy i korzyści dla lokalnych przedsiębiorstw z tytułu napływu uczestniczących w
niej turystów. Odpowiadając na interpelację, Dawid Kopaczewski stwierdził, że ma nadzieję, że "uda
się wspólnie stworzyć wydarzenie rockowe, które na stałe wpisze się od 2020 roku w kalendarz
iławskich imprez".

Do tematu przyszłości rockowego festiwalu - wrócimy.
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